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VIVALDI FORUM NA MOKROJ GORI 

 

 

 

Poslovno finansijska konsolidacija srpskih preduzeća jedan od vaţnih ciljeva u 

procesu oţivljavanja privrede, rekao premijer Srbije Mirko Cvetković otvarajući 

forum "Poslovni zaokret 2011" na Mokroj Gori. 

 

U poruci koju je uputio učesnicima Vivaldi menadţerskog foruma"Poslovni zaokret 

2011", Cvetković je obećao privrednicima i bankarima da će sa pažnjom razmotriti sve 

sugestije koje sa tog skupa stignu na adresu Vlade Srbije.  

 

Na početku dvodnevnog foruma, koji se tradicionalno održava na Mokroj Gori, vlasnik 

kompanije "BNM Internacional"Miodrag Babić izjavio je da je poslednji čas da se dođe do 

poslovnog zaokreta i da je potrebno da se uključe sve stručne snage kako bi se obezbedio 

održivi razvoj Srbije.  

 

Babić je rekao da se od 2000. do 2010. godine broj zaposlenih smanjio za 350.000, a 

prerađivačka industrija, koja je najmanje doprinela u privrednoj tranziciji, nakon krize je u 

stalnom padu.  

 

(RTS)  

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.rts.rs/page/stories/sr/story/13/Ekonomija/868470/Vivaldi+forum+na+Mokroj+Gori.html
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KOSTIĆ PREDLAŢE REŠENJA ZA NELIKVIDNOST 

 

 

 

Problem nelikvidnosti preduzeća će biti rešen kada neiskorišćeni resursi budu u 

vlasništvu onih koji znaju njima da upravljaju, izjavio je danas predsednik 

Udruţenja Poslodavac i predsednik MK Grupe Miodrag Kostić. 

 

"Država bi trebalo da svoje resurse pomogne političkom propagandom, da se iz ruku 

neuspešnih da uspešnima jer je država u krajnjoj liniji suvlasnik svakog našeg preduzeća", 

naveo je Kostić na menadžerskom Vivaldi forumu u Mokroj Gori.  

 

"Kada u glavama političara to sazre kao ideja, nećemo imati razrušena preduzeća, prazne 

hale i neće nam sindikat odlučivati po kojoj ceni će se prodavati preduzeća, važno je da 

sindikat prima plate", rekao je on.  

 

On je dodao da bi trebalo da imamo ekspanzivnu investicionu politiku u narednom 

periodu.  

 

"Srbija ima rak ranu u kojoj ima 250 miliona evra mesečno više uvoza nego izvoza", kazao 

je on i dodao da bi se to rešilo ako se izvoz poveća.  

 

"Mi to rešavamo doznakama kojih više nema dovoljno, zaduživanjem i prodajom srebrnine. 

Tome mora doći kraj jer to nije održivi model".  

 

(Tanjug foto:Blic) 
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CVETKOVIĆ: KONSOLIDACIJA PREDUZEĆA MEĐU PRIORITETIMA 

 

 

 

Poslovno finansijska konsolidacija srpskih preduzeća biće jedan od vaţnih ciljeva 

u procesu strateškog oţivljavanja privrede u postkriznom periodu, najavio je 

danas premijer Srbije Mirko Cvetković. 

 

U poruci koju je uputio učesnicima Vivaldi menadžerskog foruma "Poslovni zaokret 

2011.", Cvetković je obećao privrednicima i bankarima da će sa pažnjom razmotriti sve 

sugestije koje sa tog skupa stignu na adresu Vlade Srbije. 

 

Otvarajući dvodnevni forum, koji se tradicionalno održava u Mokroj Gori,vlasnik kompanije 

BNM Internacional Miodrag Babić izjavio je da je poslednji čas da se dođe do poslovnog 

zaokreta i da je potrebno da se uključe sve stručne snage kako bi se obezbedio održivi 

razvoj Srbije.  

 

On je rekao da su u prošloj godini rast industrijske proizvodnje od tri odsto, prerađivačke 

industrije od 3,9 odsto izvoza od četiri odsto i investicija od pet odsto ostali u senci rasta 

inflacije, pada zaposlenosti i povećanja budžetske potrošnje.  

 

U poređenju sa stanjem u privredi iz 1990. godine, Babić je objasnio da je industrijska 

proizvodnja 2009. godine činila 45 odsto onoga što je bila 19 godina ranije, dok su 

investicije činile 33 odsto.  

 

On je rekao da se od 2000. do 2010. broj zaposlenih smanjio za 350.000 a prerađivačka 

industrija, koja je najmanje doprinela u privrednoj tranziciji, nakon krize je u stalnom padu.  

 

Trend efikasnosti investicija opada u okolnim zemljama, dok Srbija pokazuje veću efikasnost 

u odnosu na okruženje.  



On je istakao da su 2006. godine strane direktne investicje u ukupnim investicijama iznosile 

70 odsto, u 2007. 36 procenata, a u 2008. smanjene su na 25 odsto i dodao da domaća 

privreda u velikoj meri zavisi od stranih direktnih investicija.  

 

Vivaldi forum uvodnim rečima otvorili su i predsednik Upravnog odbora ekonomskog 

instituta Aleksandar Vlahović i direktor Ekonomskog insitituta i osnivač mokrogorske škole 

menadžmenta Srđan Janićijević.  

 

Vivaldi menadžerski forum "Poslovni zaokret 2011", posvećen poslovno - finansijskoj 

konsolidaciji srpske privrede, organizuje Ekonomski institut - Mokrogorska škola 

menadžmenta, u saradnji sa konsalting kompanijom EKI Investment i Udruženjem 

poslodavaca Srbije "Poslodavac".  

 

(Tanjug)  
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SVETSKA BANKA: SRBIJA NEMA VREMENA ZA GUBLJENJE 

 

 

 

Direktor kancelarije Svetske banke u Beogradu Lup Brefort ocenio je da postoji 

potreba za zaokretom u poslovnom pravcu u Srbiji i dodao da Srbije nema 

vremena za gubljenje. 

 

Brefort je na forumu na Mokroj Gori rekao da postoji potreba za menjanjem poslovnog 

pravca ka povećanju izvoza investicija i daSvetska banka podržava taj pravac.  

 

"Model koji je postojao pre krize sada više ne može biti isti, ako treba da se dostigne rast 

bruto domaćeg proizvoda od pet do šest odsto na godišnjem nivou", kazao je Brefort.  

Brefort je dodao da "Srbije nema vremena za gubljenje, jer se drugi kreću mnogo brže od 

nje".  

 

"Nije dovoljno samo osećati gde treba da idemo, portrebno je da se krećemo brže, jer ćemo 

inače zaostati za drugima", rekao je i dodao da vlada mora sprovesti konkretne akcije.  

 

(Beta)  
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Pitić: Drţava treba da reguliše svoje obaveze 

 

 

 

Predsednik Upravnog odbora banke "Sosijete ţeneral" Goran Pitić ocenio je na 

Mokroj Gori da bi drţava u rešavanju problema nelikvidnostri trebalo da počne od 

rešavanja svojih obaveza. 

 

Pitić je na Menadţerskom Vivaldi forumu na Mokroj Gori primetio kako je država,  

u rešavanju problem nelikvdnosti, međutim, krenula od subvencija, što je, po njemu, 

posednja mera.  

 

Pitić je rekao da je drţava mogla čak i dodatno da se zaduži i da reši problem svojih 

dugova i da, kao je istakao, kaže: "Od danas je 60 dana rok otplate, ali nemoj da se 

zadužuješ za ono što ne možeš da platiš".  

 

"Da je država regulisala svoje obaveze, unela bi bitan element finansijske discipline u 

sistem, umela bi da otvori niz odnosa koji postoje u dužničko-poverilačkom odnosu između 

preduzeća i mogla bi da razgovara sa velikim sistemima sa kojima bi mogla da pronađe 

način da pomogne onima koji zavise od velikih sistema", rekao je Pitić, ministar za 

ekonomske osnose u vladi Srbije početkom 2000-tih.  

 

(Tanjug)  
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KOSTIĆ: MK GRUPA ZAINTERESOVANA ZA "FRUKTAL" 

 

 

 

Srbija ima dosta mogućnosti za investiranje, ali je pitanje da li će drţava 

atraktivnim merama za ulaganje zadrţati domaće biznismene u zemlji, umesto da 

idu u Ukrajinu, Sloveniju ili Hrvatsku, izjavio je danas predsednik MK grupe 

Miodrag Kostić. 

 

Kostić je istakao u izjavi Tanjugu, tokom učešća na „Vivaldi“ Menadžerskom forumu na 

Mokroj Gori, da bi država mogla da napravi set mera kojima bi domaće investitore zadržala 

u Srbiji, a ne da traži strane biznismene da ulažu u zemlju.  

Kostić je rekao da MK Grupa traga za potencijalnim investicijama u zemljama u regionu i 

da će i u Hrvatskoj i Sloveniji, kao i u Srbiji, biti dosta preduzeća za prodaju.  

 

„Za neka smo i mi zainteresovani - hotele, Žitoljubljanu, Fruktal, to su sve preduzeća koja 

imaju dobar brend na teritoriji bivše Jugoslavije, ali nemaju tržište i s druge strane sirovine 

se uglavnom nalaze u Srbiji“, naveo je Kostić.  

 

(Tanjug)  

 

 

http://www.naslovi.net/rd/2447007

